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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Mediálnej komisie, ktorá sa konala 

dňa 21. februára 2024 

so začiatkom 17:30 hod. a ukončením 19:45 hod. 

vo Veľkej zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka (B 224), 
Žatevná 4, I. poschodie. 

 
Prítomní: Juraj Štekláč (predseda komisie), Maroš Repík, Pavol Jančovič, Mikuláš Sliacky, Anka 
Hnátová (online), Petra Azacis (online) 
Neprítomní: Lukáš Jurko 
Ospravedlnení: Lukáš Jurko 
Neospravedlnení: 
 
Hostia: Martin Zaťovič (starosta), Jirko Olejník (videotvorba), Robo Lattacher (videotvorba), 
Katarína Kostková (riaditeľka TVR), Jana Dulinová (psychologička), Michaela Paldanová 
(študentka) - zástupcovia SPŠE Karola Adlera. 

 
Program zasadnutia 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Videotvorba, sociálne siete za február 2024 
3. Dúbravské noviny – pripravované číslo, náhľad DN 
4. Rôzne 
5. Ukončenie zasadnutia komisie 
 
 
K bodu č. 1 
Členovia komisia sa pre prítomnosť hostí zhodli na výmene rokovacích bodov. Najskôr debatovali 
o videotvorbe. 
 
Hlasovanie 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
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Stanovisko komisie 
 
K bodu č. 2:  
Členovia komisie debatovali so zástupcami Strednej priemyselnej školy elektrotechnickej Karola 
Adlera. Hodnotili videotvorbu školy pre mestskú časť. Maroš Repík a Pavol Jančovič rozobrali 
jednotlivé príspevky - zvuk, technické spracovanie. Hovorili aj o možnosti finančnej dotácie pre 
študentov prostredníctvom dotácií kultúrnej komisie. Predseda komisie Juraj Štekláč vyzdvihol 
dôležitosť spolupráce, a zapojenia sa mladých ľudí, poďakoval tvorcom  
Miky Sliacky navrhol, že prínosný by bol aj pohľad mladých na dianie v Dúbravke. Zamerať sa na 
to, čo ich baví, zaujíma. 
Riaditeľka TVR Katarína Kosíková navrhla, aby tlačový referát dával študentom témy na 
spracovanie, mal by ich vyberať a prediskutovať spracovanie. 
Komisia sa po debate zhodla na tom, že príspevky by mali mať spravodajský charakter. 
 

Členovia komisia rozdebatovali aj možnosti spolupráce s TVR. Katarína Kosíková predstavila ciele 
TVR, ktorá sa zameriava na denné spravodajstvo a chcela by ako regionálna televízia mať 
informácie z celej Bratislavy, celého kraja. Komisia sa zhodla na spolupráci pri dodávaní tém a 
vzájomnej komunikácií medzi TVR a tlačovým referátom mestskej časti. 

 

Komisia sa venovala aj videopríspevkom na sociálnej sieti mestskej časti i stránke Dúbravské 
video noviny. Hovorila o počte príspevkov, sledovanosti, kvalite zvuku, typografii.  

„Titulkovanie a písmo odradia od pozeranie príspevku v prvej sekunde,“ hodnotil Pavol Jančovič. 
Kladne hodnotil jeden videopríspevok z futsalu, ktorý má až na typografiu lepšiu kvalitu. 

Podrobne sa kvalitou príspevkov zaoberal Maroš Repík. „Ide o platenú službu obce, preto chceme 
kvalitu, študenti Adlerky tvoria dobrovoľnícky, nemôžeme deťom teda vyčítať to, čo platenej 
službe. Videá na stránke mestskej časti by mali byť mienkotvorné, no aktuálne sú katastrofálne, 
hoci ide o výstup pre verejnosť. Nie je to dobrý obraz pre obec, pre starostu. Som pripravený podať 
pomocnú ruku pri strihu, zvuku a urobiť školenie v mojom štúdiu. Vytvoriť vzorové video do 
budúcnosti.“ 

Miky Sliacky sa k úrovni videotvorby už nechce dokola vyjadrovať, upozornil, že ani po 
pripomienkach sa nič nezmenilo. „Keby boli noviny na úrovni videí, tak tu nesedím. Uzavrime 
debatu.” 

Mediálna komisia diskutovala o videotvorbe, vyjadrila pripomienky a navrhla bezplatné školenie 
s cieľom skvalitnenia zvukového a obrazového spracovania videí tlačového referátu v štúdiu u 
poslanca Maroša Repíka. Navrhla tiež rozvíjať spoluprácu tlačového referátu so SPSĚ Karola 
Adlera a TVR. 
 
Hlasovanie:  
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Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 1 
 
Stanovisko komisie 
 
K bodu č. 3  
Členovia komisie debatovali o pripravovanom čísle Dúbravských novín. Ocenili servisné 
spracovanie informácií o miestnej knižnici a mesiaci knihy a aj tému blížiacich sa volieb 
s okrskami a nasmerovaním voličov. Komisia tiež hovorila o pozitívnej zmene na stranách športu. 
Miky Sliacky upozornil na niekoľko nepresností a formulácií a potrebných doplnkov. 
Šéfredaktorka si pripomienky osvojila a zapracovala. 
Pavol Jančovič otvoril tému vhodnosti internetovej verzie novín a článkov z DN prístupných na 
webe. Šéfredaktorka spomenula možnú spoluprácu s Bratislavským samosprávnym krajom, ktorý 
vyjadril záujem o jednotlivé články z novín. 
 
Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie februárové číslo r. 2024 Dúbravských novín na vedomie s pripomienkami.  
  
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
Zapísal: Overil: 
 tajomník komisie predseda komisie 
 
 
V Bratislave dňa 26 február 2024 
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